
Fråga till kommunalrådet Ulrika Falk (S) med anledning av Polisens 
omorganisation  
 

Den 22 januari har Norrtelje tidning uppgiften att Polisnärvaron i Rimbo i samband med 
omorganisationen till en riksgemensam myndighet är hotad. Polisen har ett flertal av perioder med 
frånvaro i Rimbo som på grund av sin geografiska belägenhet med många vägar till/från orten borde 
vara prioriterat att närvara vid. Somliga tider på dygnet är till och med närvaron i hela vår kommun 
så låg att hjälpsökande till larmnumret 112 blir hänvisade till poliser ankommande från Täby.  

 

Enligt de kontakter jag tagit är det kommunens sak att i kontakt med regionstyrelsen för Polisen 
klargöra närmare vilkor för närvaro i kommunen.  

 

Undertecknad undrar därför följande:  

 

- Vilka åtgärder är kommunalrådet/samverkansstyret beredda till om närvaron av Polis ute i 
vår kommun är hotad? 

Rimbo den 29/1 2015 

 

Johannes Folkesson, V 


